مم العَمَع - رَجم - فورس ما كودع عد رَجم الوال الأول

What is the row over Jeremy Corbyn and antisemitism about?

Jewish community leaders have held a demonstration outside Parliament in protest at antisemitism in the Labour Party and Jeremy Corbyn's response to it.

They accused Mr Corbyn of "doing nothing to understand or address" anti-Jewish sentiment in the party and said: "Again and again, Jeremy Corbyn has sided with antisemites rather than Jews."

Mr Corbyn has admitted there are "pockets" of antisemitism in Labour but said he was fully committed to eradicating it. He apologised for the "pain and hurt" caused to Jewish people.

When did the row over Jeremy Corbyn and antisemitism begin, and how did it develop?

During the Υ • 10 leadership contest in which he was elected as Labour leader, concerns were raised about Mr Corbyn's links to a number of known antisemites and, in particular, his previous reference to militant groups Hezbollah and Hamas as his "friends".

The candidate then faced questions over his links to Holocaust denier Paul Eisen, and his description of cleric Raed Salah, who had claimed Jews drink the blood of children, as an "honoured citizen". At the time, Mr Corbyn's campaign team said he unequivocally condemned all antisemitism.

Since then there have been a number of incidents involving other Labour figures and antisemitism.

In April T+ 17, it was revealed that Labour MP Naz Shah had previously said Israel should be "relocated" to the US and posted a message saying "the Jews are rallying". She was suspended by Labour but made a full apology, admitted her comments had been "ignorant" and antisemitic, and was readmitted to the party.

In the same month, former London mayor Ken Livingstone provoked fury after claiming Nazi leader

ما هو الخلاف حول جيريمي كوربين ومعاداة السامية؟

قام قادة المجتمع اليهودي بمظاهرة خارج البرلمان احتجاجًا على معاداة السامية في حزب العمل ورد جيريمي كوربين عليها.

واتهموا السيد كوربين بأنه "لا يفعل شيئا لفهم" المشاعر المعادية لليهود في الحزب أو معالجتها ، وقال: "مرارًا وتكرارًا ، يقف جيريمي كوربين مع معادي السامية بدلاً من اليهود."

اعترف كوربين بأن هناك "جيوبًا" لمعاداة السامية في حزب العمل لكنه قال إنه ملتزم تمامًا بالقضاء عليها. واعتذر عن "الألم والأذى" الذي سببه للشعب اليهودي.

متى بدأ الخلاف حول جيريمي كوربين ومعاداة السامية ، وكيف تطور؟

خلال المنافسة على القيادة لعام ٢٠١٥ والتي انتخب فيها زعيما لحزب العمال ، أثيرت مخاوف حول صلات السيد كوربين مع عدد من معادي السامية المعروفين ، وعلى وجه الخصوص ، إشارته السابقة إلى الجماعات المسلحة، حزب الله وحماس، على أنهما "صديقين" له.

ثم واجه المرشح تساؤلات حول صلاته بمنكر المحرقة اليهودية (الهولوكوست) بول إيسن ، ووصفه لرجل الدين رائد صلاح ، الذي زعم أن اليهود يشربون دماء الأطفال ، "كمواطن شرف". في ذلك الوقت ، قال فريق حملة السيد كوربين الانتخابية إنه أدان بشكل لا لبس فيه جميع أشكال معاداة السامية.

منذ ذلك الحين كان هناك عدد من الحوادث التي تورط فيها شخصيات عمالية أخرى بمعاداة السامية.

ففي أبريل / نيسان ٢٠١٦ ، تم الكشف عن أن النائب في البرلمان عن حزب العمال ناز شاه قالت في وقت سابق إن إسرائيل يجب "نقلها" إلى الولايات المتحدة ونشرت رسالة تقول أن "اليهود يتجمعون". تم تعليق عضويتها من قبل حزب العمل ، ولكنها قدمت اعتذارًا كاملا ، واعترفت بأن تعليقاتها كانت "جاهلة" ومعادية للسامية ، وتمت إعادتها للحزب.

وفي الشهر نفسه ، أثار عمدة لندن السابق كين ليفينغستون غضبا بعد أن زعم أن الزعيم النازي أدولف هتلر كان 6

Adolf Hitler had supported Zionism. He was suspended by the party but has consistently defended his comments, claiming he was simply stating historical facts.

Z

The two incidents prompted Mr Corbyn to commission an independent inquiry into antisemitism in the Labour Party, chaired by human rights campaigner Shami Chakrabarti.

8

The investigation concluded that, while there was an "occasionally toxic atmosphere", the Labour Party was not "overrun by antisemitism, Islamophobia or other forms of racism".

However, the independence of Ms Chakrabarti's report was called into question when, two months after its publication, she was given a peerage by Mr Corbyn and appointed to the Shadow Cabinet.

Around the same time, allegations were raised about antisemitism in the Oxford University Labour Club, including claims that members had referred to Jews as "Zios" and suggested attacks on Jewish people in Europe were legitimate.

يدعم الصهيونية. وقد تم تعليق عضويته من قبل الحزب لكنه دافع باستمرار عن تعليقاته ، مدعيا أنه كان ببساطة يذكر حقائق تاريخية.

دفعت الحادثتان السيد كوربين إلى إجراء تحقيق مستقل حول معاداة السامية ضمن حزب العمل ، وذلك برئاسة الناشطة الحقوقية شامي شاكر ابارتي.

وخلص التحقيق إلى أنه على الرغم من وجود "مناخ سمي في بعض الأحيان" ، إلا أن حزب العمل لم "تطغى عليه معاداة السامية أو الخوف من الإسلام (إسلاموفوبيا) أو أشكال أخرى من العنصرية."

غير أن استقلالية تقرير السيدة تشاكرابارتي أصبح موضع تساؤل عندما، وبعد شهرين من نشره ، تم منحها رتبة النبلاء من قبل كوربين وعُينت في حكومة الظل.

في نفس الوقت تقريباً ، أثيرت ادعاءات حول معاداة السامية في نادي حزب العمل في جامعة أوكسفورد، بما في ذلك ادعاءات بأن الأعضاء قد أشاروا إلى اليهود على أنهم "صهاينة"، واقترحوا أن الهجمات على اليهود في أوروبا كانت شرعية.

2000 2000 (2000) 2000 (2000)

: Lechely des

To so Too o

Sup Tes &

را فعا د الغر خلم الم

وجود أعظاء تخلى بالمعنى د الاجابى مع وجود يعفى الذعرار الصحح

د جود أ خطا د گذابالمن کا مع و د الفلای سر الدوام العمی

(

Emotional intelligence in relationships

The writer Daniel Goleman defines emotional intelligence as a person's ability to recognize his or her own feelings and others' feelings, which is evident in their ability to motivate the self and strengthen the will to control emotions effectively in most of their relationships with people as they can recognize their own feeling and the feelings of those around them in a way that serves their interests.

Is man born with a high emotional intelligence?

Emotional intelligence is acquired by the individual from the surrounding environment that motivates them to use their mental abilities, and enables them to inject these abilities with their inner feelings. Emotional intelligence includes the ability to receive and perceive external emotions taking into account these emotions to take the appropriate steps to achieve success in their personal and practical life.

As for choosing the right partner before marriage, which is the first step to build a successful family, a person must rely on mind and heart to find the right partner. People who rely on their brains only to look for a life partner who has certain qualities may find this person with some or all of these qualities, but may not feel comfortable; and sometimes may find a few of these qualities but feels a great tendency toward the future partner.

After marriage, both spouses will find the difference that cannot be overcome in all cases. Here comes the role of emotional intelligence, which will not allow this dispute to reach a conflict because the person who has emotional intelligence will make this difference an opportunity to show their love and respect for the other, and make their partner sure that love is superior to any dispute.

Emotional intelligence helps to read the feelings of the self and the feelings of others, and deal with them positively. Its absence is one of the causes to take the marital relationship to a dead end. A partner with emotional intelligence is more able to understand the their own feelings and the feelings of their partner, and has the skill to deal with problems and loopholes under the umbrella of true love feelings.

يعرِّف الكاتب دانيال جولمان Daniel Goleman الذكاء العاطفي بأنه قدرة الشخص على التعرف على شعوره الشخصي وشعور الآخرين، الذي يكون جلياً في قدرته على تحفيز النفس وتقوية الإرادة في التحكم بالمشاعر بشكل فعال في أغلب علاقاته مع الناس، لأن بإمكانه التعرف على شعوره الشخصي وشعور ممن هم حوله بما يفيد مصالحه.

هل يولد الإنسان و هو يمتلك ذكاء عاطفياً مرتفعاً؟

الذكاء العاطفي يكتسبه الفرد من البيئة المحيطة التي تحفزه على استخدام قدراته العقلية وتمكنه من حقن هذه القدرات بمشاعره الداخلية، والذكاء العاطفي يتضمن القدرة على استقبال العواطف الخارجية وإدراكها مع الأخذ بعين الاعتبار هذه العواطف لإجراء الخطوات المناسبة التي تحقق له النجاح في حياته الشخصية

وفقا لاختيار الشريك المناسب قبل الزواج التي تعد الخطوة الأولى لتكوين أسرة ناجحة، يجب على الشخص الاعتماد على العقل والقلب معاً للبحث عن شريك الحياة المناسب؛ فالأشخاص الذين يعتمدون على عقولهم فقط للبحث عن شريك الحياة الذي يمتلك صفات معينة، قد يجد هذا الشخص بعض أو جميع هذه الصفات ولكنه قد لا يشعر بالارتياح، وأحياناً قد يجد القليل من هذه الصفات فيشعر بميل كبير نحو شريك المستقبل.

بعد الزواج سيجد كلا الزوجين الاختلاف الذي لا يمكن تجاوزه في كل الأحوال، وهنا يأتي دور الذكاء العاطفي الذي لن يسمح لهذا الخلاف أن يصل إلى صراع لأن من لديه ذكاء عاطفي سيجعل من هذا الاختلاف فرصة ليُظهر حبه واحترامه للطرف الآخر، وسيجعل شريكه متيقتاً من أن الحب أرفع من أن يمسه أي خلاف.

الذكاء العاطفي يساعد على قراءة مشاعر الذات ومشاعر الآخرين والتعامل معها بإيجابية، وغيابها هو أحد المسببات لإيصال العلاقة الزوجية إلى طريق مسدود. الشريك الذي يتمتع بالذكاء العاطفي يكون أكثر قدرة على فهم مشاعره ومشاعر شريك حياته، كما أن لديه براعة في التعامل مع المشاكل والهفوات بروية تحت مظلة مشاعر الحب الحقيقي.

of By gees 1 see -(4) is pos & 150 de : rs JUSI pes ر حر مدع مدا Tomp 7.85 s dellicen e les 200 رُفي عِفُول م معود الأفقاء الخلير بالعن وجود افقاء مخلم بالمعنى مع وجود نعف الزعز الرالعمي

TI

(4)

12/12/20

عدد الحم